
REFERAT GENERALFORSAMLING 24-02-2016: 

 

1. Susanne bød velkommen og beklagede at indkaldelsen var for sent ude i forhold til 

vedtægterne. Ingen indvendinger i mod dette. Herefter blev Jes valgt som dirigent. 

2. Formandens beretning – Susanne gennemgik den i hovedtræk. Arrangementer: MTB-O, 

Midgårdsormen og Kolding-løbet som de primære. Herudover resultater: Medaljer i både o-

løb, MTB-O og biathlon-orientering. En del øvrige arrangementer, bl.a. hjælp ved Lillebælt 

Halvmarathon. Korttegning blev nævnt. Materiel-siden, tak for oprydning til primært Plus-

klubben. Ungdom, klubture og sociale arrangementer blev rundet, sluttende af med jule-

banko. Plus-klubben blev kort nævnt, alle kan og må være med. Hjemmesiden og 

kommunikation – her er vi ikke på plads endnu. Deltagelse i div. møder på klubplan, 

kredsplan, DOF og kommunalt m.m. Aftale med Trimtex, kommer på hjemmesiden engang. 

Endelig har vi arbejdet med fremtidige arrangementer, bl.a. blev nævnt vores ansøgning 

sammen med andre klubber til WOC Sprint 2020. 

3. Regnskabsforelæggelse: Kassereren gennemgik regnskabet. Underskud på 29.826 kr. mod 

budgetteret underskud på 34.475 kr. Der blev spurgt til udgift på korttegning som ikke var 

med i regnskabet – skyldes vi først har fået regningen i 2016, så den er med i budget 2016. 

Efter et spørgsmål til bankgebyrer blev regnskabet godkendt. 

4. Fremtidsplaner og budget: Susanne redegjorde for vores beslutning om at skifte tidtagnings-

system fra E-timing til SportIdent. Vi har fået 50.000 kr. fra kommunen og skyder selv 

40.000 kr. i det. Herudover har vi fået 7.500 kr. fra Lillebælt Halvmarathons Fond. En anden 

stor udgift er ungdomsgruppen, som får en del tilskud. Susanne nævnte et ønske om nye 

medlemmer, og et håb om at nogen ville engagere sig i dette. På kreds- og DOF-plan kan 

der også bruges kræfter til forskellige poster. Herudover blev ansøgningsproceduren for VM 

2020 kommenteret, endelig afgørelse i efteråret 2016.  Kassereren gennemgik budgettet for 

2016. Der udspandt sig en debat om deltagerantallet til Påskeløbet, der p.t. ikke er så højt. 

En lav deltagelse vil påvirke budgettet en del, hvilket vi må agere ud fra, når vi kender 

situationen. 

5. Indkomne forslag: ingen – bestyrelsen foreslår uændret kontingent, godkendt. 

6. Valg af bestyrelse: Per og Aase er på valg, ingen øvrige forslag, genvalgt. 

7. Valg af suppleanter: Anders Thygesen og Anders Dalgaard, begge genvalgt 

8+9. Revisor – Marianne Iversen, Revisorsuppleant – Jes Aage Henning, begge blev genvalgt. 

10. Eventuelt – Marie anbefalede og opfordrede til at folk huskede at betale for mad efter 

onsdagstræningen, det er for dårligt at nogen glemmer at betale, især når det er så billigt. Der 

kom herefter forslag om hvordan man kunne huske det. Det aftales at man betaler inden man 

spiser. HC efterlyser hjælpere til Lillebælt Halvmarathon. Hanne og Kent har snakket om kursus 

i hjertestarteren. Lene efterlyser kager til kiosken i påsken. Herefter var der en debat om der 

skulle betales for dette eller ej. Vi plejer at betale 30 kr. symbolsk. 

Steen spurgte til vores IT-opbygning, og opfordrede til at oprette en fælles database til kort og 

andet materiale. 


